
Godišnja skupština  04. veljače 2011. 

Mjesto održavanja: Bjelovarski klub mladih [bju:m]  

Prisutni: Nina Horvat, Marin Španić, Ivan Štefić, Biljana Vidaković, Kruno Popović, Zvonimir Popović, Saša 

Jurić, Nikolina Lacković, Stipe Košćak, Kristijan Katić, Mihael Štefić, Dragana Šolaja, Mario Varga, Jasmina 

Štimac  

Zapisničar: Zvonimir Popović 

Početak sastanka: 18.10; završetak:  19.00 

Zapisnik tijeka sastanka po temama: 

1. Predsjednik Zvonimir Popović otvara sastanak i upoznaje Skupštinu s dnevnim redom: financijski 

izvještaj za 2010, izvještaj o radu Kluba, plan rada za 2011., statistike weba i razno.  

 

2. Riječ uzima Nina Horvat koja izvještava o troškovima učinjenima tokom godine. Govori se o 

ukupnim prihodima, te nabrajaju važniji troškovi, kao što su kupovina užadi, materijala za toranj 

i boulder. Spominju se i dužnici i mole da svoja dugovanja prema blagajni namire u što kraćem 

vremenu.  

 

3. Predsjednik zatim poziva Marina Španića s kojim zajedno izvještava Skupštinu o klupskim 

aktivnostima u poslijednje vrijeme. Govori se o donacijama koje su pojedini članovi Kluba 

osigurali, zatim izradi i dovršetku bouldera na Tornju, izradi campus boarda i dodatnih resursa za 

treniranje. Skupština je izvještena i o razgovoru s dogradonačelnicom te planom da se pokuša 

organizirati smještaj bouldera na zatvoreni prostor u dvorani IV. osnovne škole. Nadalje, 

izvještava se o osnivanju komisije za izlete i komisije za organizaciju penjačke škole s ciljem za 

što boljim i kvalitetnijim rasporedom izleta i programa penjačke škole. Mario Varga napominje 

da po novim pravilima diplomu penjačke škole mogu dobiti tečajci koji imaju licenciranog 

instruktora kojeg u SPK Grip nema.  

 

4. Riječ potom uzima Saša Jurić koji izvještava nazočne o statistikama web stranice kluba te 

planovima za daljnje unaprijeđenje stranice, vizualno i sadržajno. Ističe se da bi na stranici 

trebalo složiti dio za sponzore gdje bi već trebalo staviti logotip Iverice, zatim napraviti penjački 

e-karton. Marin Španić spominje ideju da se složi dio stranice s osnovama penjanja koji bi bio 

kao "mala penjačka škola". Saša još jednom napominje da su svačije ideje dobrodošle i da bilo 

tko može poslati i složiti vijest koja se može objaviti na klupskim stranicama. 

 

5. Pod točkom Razno Zvonimir napominje da je klub pretplaćen na časopis Hrvatski Planinar koji se 

na zahtjev pojedinih članova može dobiti na uvid i čitanje. Također, moli sve koji još nisu platili 

članarinu za tekuću godinu da to što prije učine kako bi dobili markicu i sva prava koja uz nju idu, 

isto kao i pravo korištenja Tornja i klupske opreme.  


